
Protokół Nr 128/2022 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 10 marca 2022r. 

 

  W posiedzeniu uczestniczyli: Wicestarosta – Paweł Przybyłek, Członkowie Zarządu: 

Krzysztof Zdziarski, Zbigniew Wernik, Lech Brzozowski, Kierownik Wydziału Budownictwa i 

Ochrony Środowiska – Agnieszka Szczepkowska, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, 

Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska, Kierownik Wydziału Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomościami – Iwona Urbanowicz.  

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. Obrady otworzył i rozpoczął Wicestarosta 

Paweł Przybyłek.  

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Wniosek o wydanie opinii do wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na 

realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa dróg w Tatarach”, 

2. Zawiadomienie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębach geodezyjnych Kownatki-

Szkotowo wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, 

II. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Udzielenie pełnomocnictw do samodzielnego reprezentowania Powiatu 

nidzickiego w związku z udziałem w roku 2022 w przedsięwzięciu pn. „Poznaj 

Polskę”, 

III. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami, 

2. Podjęcie decyzji w sprawie ustanowienia na rzecz ZSZiO w Nidzicy trwałego 

zarządu nieruchomością stanowiącą własność Powiatu nidzickiego położoną w 

mieście Nidzica działka nr 75/1.  

 

Ad. I.1 

p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek o wydanie opinii do wniosku o wydanie 

decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa dróg w Tatarach” 

 

Pytań i uwag nie było.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony wniosek o 

wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa dróg w 

Tatarach” liczbą głosów: 4 - ,,za’’, 0 - ,,przeciw’’, 0 - ,,wstrzymuję się’’. 

 

Ad. I.2 

Następne, p. Agnieszka Szczepkowska omówiła zawiadomienie o przystąpieniu do 

sporządzania  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębach geodezyjnych 

Kownatki-Szkotowo wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

  

 Brak pytań i uwag. 

 Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości omówione zawiadomienie o przystąpieniu 

do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębach 

geodezyjnych Kownatki-Szkotowo wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 



Ad. II.1 

 p. Jolanta Tymińska zwróciła się do Zarządu Powiatu o udzielenie pełnomocnictwa 

Staroście Nidzickiemu – Marcinowi Palińskiemu. Przedstawiła zakres pełnomocnictwa, który 

obejmuje samodzielne reprezentowanie Powiatu Nidzickiego, w tym do składania oświadczeń 

woli o wiedzy w imieniu i na rzecz Powiatu Nidzickiego, w relacjach z Ministrem Edukacji i 

Nauki, w związku z udziałem w roku 2022 w przedsięwzięciu pn. „Poznaj Polskę” ustanowionym 

przez Ministra w komunikacie Ministra Edukacji i Nauki z dnia 27 sierpnia 2021 r. o 

ustanowieniu przedsięwzięciu pod nazwą „Poznaj Polskę” i składaniem wniosku i oświadczeń w 

systemie teleinformacyjnym zgodnie z ww. komunikatem. Dodała, że pełnomocnictwo obejmuje 

umocowanie do sporządzania i złożenia formularza ogólnego wniosku o dofinansowanie 

wycieczek w ramach przedsięwzięcia oraz składania oświadczeń woli w związku ze złożonym 

wnioskiem o dofinansowanie zadania w ramach przedsięwzięcia.  

 

Pytań i uwag nie było. 

Zarząd jednogłośnie udzielił pełnomocnictwa Staroście Nidzickiemu – 

Marcinowi Palińskiemu do samodzielnego reprezentowania Powiatu nidzickiego  

w związku z udziałem w roku 2022 w przedsięwzięciu pn. „Poznaj Polskę”. 

 

Ad.III.1 

 p. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawy związane z gospodarowaniem 

nieruchomościami. P. Iwona Urbanowicz poinformowała o piśmie od p. Dyrektor Zespołu 

Opieki Zdrowotnej dotyczącego nabycia od Gminy Nidzica nieodpłatnie na rzecz Powiatu z 

myślą późniejszego przekazania dla Zespołu Opieki Zdrowotnej części działki będącej 

własnością gminy położonej w obrębie nr 4 miasta Nidzica. Jest to działka za posesją szpitala. Na 

załączonej przez p. Dyrektor mapce, wskazane zostały granice nieruchomości, której nabyciem 

jest zainteresowana. Obszar stanowi powierzchnię około 90 arów. Przy projektowaniu występuje 

zasada zachowania na terenie objętym inwestycją powierzchni biologicznie czynnej, dlatego 

powierzchnia ta jest niezbędna by spełnić ten warunek.  

 

p. Lech Brzozowski zapytał czy obszar ten to wartość prawie 1 ha. 

p. Iwona Urbanowicz powiedziała, że tak, ma on około 90 a.   

p. Lech Brzozowski zapytał czy aż tyle obszaru jest im potrzebne. 

p. Wicestarosta powiedział, że tak. Dodał, że należy pamiętać także o lądowisku.  

 

 Więcej pytań nie było.  

 

Ad.III.2 

 Dalej, p. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawę ustanowienia na rzecz ZSZiO w 

Nidzicy trwałego zarządu nieruchomością stanowiącą własność Powiatu Nidzickiego położoną w 

mieście Nidzica działka nr 75/1. Wpłynął wniosek od p. Dyrektora Dariusza Wółkiewicza oraz 

został zgromadzony materiał niezbędny do podjęcia decyzji w tej sprawie. P. Iwona Urbanowicz 

poinformowała, że zgodnie z decyzją ustanawiamy trwały zarząd dla ZSZiO dla tej 

nieruchomości na cele oświatowe na czas nieoznaczony, a jednostkę zwalniamy z obowiązku 

wnoszenia opłat z tytułu trwałego zarządu.  

 Brak uwag.  

 Zarząd jednogłośnie przyjął projekt decyzji w sprawie ustanowienia na rzecz 

ZSZiO w Nidzicy trwałego zarządu nieruchomością stanowiącą własność Powiatu 

Nidzickiego położoną w mieście Nidzica działka nr 75/1. 

 



 Następnie, p. Iwona Urbanowicz poinformowała o etapie prac związanych z budową 

obwodnicy wojewódzkiej. W tej chwili p. Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska prowadzi postępowanie w sprawie zatwierdzenia projektu robót geologicznych dla tej 

inwestycji. Z uwagi na skomplikowany charakter, decyzja w tej sprawie ma zostać wydana do 14 

marca.  

p. Lech Brzozowski zapytał czy mowa jest o południowej obwodnicy.  

p. Iwona Urbanowicz powiedziała, że tak. Mowa jest o obwodnicy prowadzącej przez Tatary.  

p. Lech Brzozowski zapytał o finansowanie obwodnicy.  

p. Wicestarosta Paweł Przybyłek powiedział, że wraz z p. Starostą Marcinem Palińskim spotkali 

się z p. Burmistrzem Jackiem Kosmalą, z p. Dyrektorem Królikowskim i jego zastępcą  

p. Władysławem Łukaszukiem. Panowie przedstawili taką propozycję, której nie mogliśmy w 

naturalny sposób zaakceptować. Mianowicie propozycja była taka, by rozpocząć procedurę 

przetargową na obwodnicę północną, a to czego brakuje, tj. 24.750.000,00 zł, żebyśmy podzielili 

na 3 samorządy. Na każdy samorząd wyniosłoby to wtedy ponad 8.000.000,00 zł, co można by 

było podzielić na 4 lata. P. Wicestarosta Paweł Przybyłek dodał, że trzeba będzie pojechać do  

p. Marszałka, by Zarząd Województwa zwiększył środki. Ponadto, na 14.03.2022 r. umówione 

jest już spotkanie w Ministerstwie. Trzeba będzie postarać się o zwiększenie dofinansowania. Na 

początku, gdy była propozycja budowy obwodnic, była propozycja, że Urząd Marszałkowski 

postara się o 85% dofinansowania, a do nas będzie należało 15%. Wtedy wychodziłoby około 

4.000.000,00 zł na samorząd i tego będziemy się trzymać. Nadal jesteśmy gotowi, by dołożyć do 

budowy obwodnicy i miejmy nadzieję, że uda się otrzymać dofinansowanie. Przyszły tydzień 

poświęcamy, by powalczyć o środki na obwodnicę.  

p. Lech Brzozowski zapytał czy odstępujemy od północnej obwodnicy i zajmujemy się 

południową. 

p. Wicestarosta Paweł Przybyłek powiedział, że taka była nasza propozycja, by przenieść 

dofinansowanie z północnej na południową. Okazało się, że Zarząd Dróg Wojewódzkich to 

sprawdził i niestety stwierdzili, że nie da się tego przenieść, bo jest to dofinansowanie z innych 

środków i działa to inaczej, a jeżeli zrezygnujemy, pieniądze przepadną.  

p. Lech Brzozowski powiedział, że słusznie, że się nie zgadzamy. 15% dofinansowania wraz z 

Gminą Nidzica jest do zaakceptowania, ale propozycja 50% wkładu własnego, podzielone na 3 

samorządy jest niezgodne.  

p. Krzysztof Zdziarski przyznał rację p. Lechowi Brzozowskiemu. Ważne, by pozostało to na 

takich warunkach, jakie ustalono wcześniej.  

p. Wicestarosta Paweł Przybyłek wspomniał o otwarciu przetargu z Polskiego Ładu na 6 zadań, 

tj. Janowo-Ryki przebudowa i remont, drogi: Łyna-Moczysko, Kanigowo-Pawliki, Szymany-

Kanigowo i Kozłowo-Zaborowo-Kanigowo. Byliśmy po przetatargach, dyrektor chciał 

podpisywać umowy, jednak wykonawcy wycofali się z podpisania umów. Podstawą wycofania jest 

wzrost cen paliw i asfaltu. Cena asfaltu wzrosła z 1.700,00 zł za 1 tonę do 3.700,00 zł za 1 tonę. 

W dniu 11.03.2022 r. odbędzie się spotkanie z gospodarzami gmin, na którym przedstawimy jak 

to wygląda. Będziemy musieli unieważnić ten przetarg.  

Dalej, p. Wicestarosta Paweł Przybyłek poinformował, że Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy 

otrzymał decyzję od p. Wojewody Warmińsko-Mazurskiego uchylające polecenia prowadzenia 

szpitala tymczasowego, więc za chwilę nie będziemy mieli już szpitala covidowego.  

P. Wicestarosta Paweł Przybyłek dodał również, że mamy już sygnały o pierwszych uczniach z 

Ukrainy, którzy przyjdą do naszych szkół. Zanim uzbiera się kilkuosobowa grupa, dzieci będą 

dołączone do różnych klas. Kiedy zbierze się większa liczba dzieci, stworzony zostanie nowy 

oddział. Dzieciom będą udzielane dodatkowe zajęcia językowe, by nadrobić braki.  

p. Lech Brzozowski zapytał jak z dofinansowaniem w tej sprawie. P. Lech Brzozowski dodał, że 

dobrze się stało odnośnie szpitala tymczasowego. Mieszkańcy Nidzicy nie będą musieli jeździć do 



innych miast, bo w końcu powstaną oddziały na miejscu. Zapytał także, czy wykonawcy mogą 

odstąpić od podpisania umowy i jaki jest to okres. 

p. Paweł Przybyłek powiedział, że wykonawcy odstąpili od podpisania umowy. Jest 6 zadań.  

Wykonawca jednego z tych zadań się wycofał, natomiast wykonawca kolejnych 5 zadań, który jest 

z Mławy, stwierdził, że nie są w stanie podpisać umowy. Odnośnie szkół, dofinansowanie ma 

być.  

p. Zbigniew Wernik  zasugerował, by terminy posiedzeń Rady czy Zarządu nie odbywały się z 

innymi uroczystościami, jednocześnie podając przykład ostatnio obchodzonej uroczystości z 

okazji Narodowego Dnia Pamięci ,,Żołnierzy Wyklętych’’, która odbywała się na godzinę 1000, 

tak samo jak posiedzenie zarządu, co kolidowało udział w uroczystości.  

p. Wicestarosta Paweł Przybyłek powiedział, że jest to zrozumiałe i przyznał rację p. Wernikowi.  

p. Wicestarosta Paweł Przybyłek poinformował, że p. Starosta pojechał na konwent. Na 

konwencie ma być dyskusja o szpitalach i zapewne o Polskim Ładzie. Na pewno będzie 

rozmawiał ze Starostą Kętrzyńskim o obwodnicy Kętrzyna, bo jest szansa, by znaleźć dla nas 

dofinansowanie, gdyż Kętrzyn musi dołożyć 50% do obwodnicy w kwocie 60.000.000,00 zł i 

mamy sygnały, że nie chce tego zrobić. Może uda przenieść się te 50% na nasze konto. 

p. Lech Brzozowski zapytał, czy całkowicie zerwano umowy z wykonawcami. 

p. Wicestarosta Paweł Przybyłek powiedział, że decyzja jeszcze nie zapadła, a termin na 

podpisanie umowy się już kończy. 

p. Lech Brzozowski stwierdził, że trzeba rozmawiać z samorządami i wspólnie podjąć decyzję. 

p. Wicestarosta Paweł Przybyłek poinformował, że jutrzejszego dnia odbędzie się stacjonarne 

spotkanie z samorządami o 13:30, na które zaprosił członków zarządu.  

p. Lech Brzozowski zaproponował, żebyśmy kolejne zarządy przeprowadzali w trybie 

stacjonarnym. 

p. Wicestarosta Paweł Starosta powiedział, że kolejny zarząd odbędzie się już w trybie 

stacjonarnym.  

 Wobec wyczerpania porządku, p. Wicestarosta Paweł Przybyłek zamknął posiedzenie 

Zarządu Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

 

Pracownik I stopnia 

wykonujący zadania w ramach  

 prac interwencyjnych 

/-/Milena Obrębska 
Wicestarosta 

 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
 

 


